

目录

一、CCS建立直映教学项目

CCS Zhiying Educational Program Started

二、CCS教学安排

CCS Teaching Schedule



CCS建立直映教学项目 ZHIYING EDUCATIONAL PROGRAM STARTED

学校教务组经过慎重的讨论，决定在CHL现有的马立平和中文两个项目之外，将直映教学作为一个独立的项目建立起来。具有丰富低龄班教学经验的宋琳老师将出任直映教育项目的主任。



After careful discussion, the school academic affairs team decided to establish "Zhiying Education" as an independent program in addition to the existing "Ma Liping" and "Chinese" programs of CHL. **Lin Song**, who has rich teaching experience in the younger classes, will be the **Director** of this program.

CCS教学安排

CCS Teaching Schedule



大家好！本周（2月22日）CCS将继续使用网络教学。学生的健康和安全永远是中文学校考虑的首要因素。我们非常感谢各位家长，学生和老师们一直以来的支持。请注意，因高中校舍的原因，学校于2月29日停课一周，所以我们期待与您在3月7日再见。

CCS校长：叶生荣

Hello everyone! CCS will continue online classes this week (Feb.22). The health and safety of students is always the number one consideration for our Chinese school. We thank all parents, students, and teachers for their continuous support. Please note that due to a Panther Creek High School event, CCS will be closed on Feb. 29, so we look forward to seeing you on March 7.

CCS Principle: Shengrong Ye

